
Rapport från Styrelsemötet 21/5-2019 
 
Ordförande   
Familjemedlemmar får inte mail Kalix och BH löser detta   
 
Kassör   
Personbiträdesavtal från SBU kommer under hösten   
 
Varvschef   
Några båtar är kvar efter sjösättning Linhjulet på mastkranen behöver 
åtgärdas Alla sjösättningar har gått bra. Förslag är att förbjuda hemgjorda 
varianter av träbockar för upptagning.  
 
Intendenten   
Polisundersökning avseende inbrott har lagts ner då inget spaningsuppslag 
finns. Gällande skorsten finns information om hur takskyddet skall ordnas. 
Framtagande av pris för punkteringsfria hjul till vagnar.   
Sekreterare   
Uppdatering av informationstavlan som utgår ifrån flygfoto är beställt till 
10/6   
 
Hamnkapten   
Offert finns från Hamnab har inkommit på 20 bojar på c:a 97.500:- exkl. 
moms offerten accepterades och hamnkapten kan ropa av enligt 
offerten. Nästa etapp 2020 resp. 2021 kan vikas för extra stora bojar (5-6 
platser). Hinder finns inte till att ha tyngre båtar på dess platser bara bojar 
och bojstenar utförs i enlighet med respektive försäkringsbolags 
rekommendationer. Större bojstenar än 2 ton kan dock inte hanteras av 
hamnekan utan måste tex. Hanteras av Hamnab.  Variant med 
sommarplatser på land finns redan idag 10 platser. AW lägger upp 
whatsapp-grupp för styrelsen för snabb åtkomst under sommaren.   
 
Informationsansvarig -  
 
Klubbmästare  
Inköp har skett på IKEA av nya bestick, mm Höstfest 6/9 19.00  



 


